
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 26. november 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 387 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Ambo-Rasmussen (V). 

 

Spørgsmål nr. 387:  

”Ministeren bedes redegøre for, hvilke initiativer der bliver iværksat for at opsamle 

erfaringer og viden fra den kommende afholdelse af europamesterskaberne i hånd-

bold om en sundhedsmæssig forsvarlig afvikling, som kan bruges i forbindelse med 

afholdelse af fremtidige større arrangementer under hensyntagen til covid-19-epide-

mien.” 

 

Svar: 

Dansk Håndbold Forbund har formuleret helt særlige rammer i deres sundhedsproto-

kol, som EM håndbold 2020 for kvinder afvikles efter. Der er ikke fra Sundheds- og 

Ældreministeriet side iværksat initiativer til at opsamle erfaringer og viden. 
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